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Zadeva: Svetniško vprašanje: Varnostna situacija v Ljubljani 
 
Spoštovani, 
 
V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL (Uradni list RS, št. 31/21 – uradno prečiščeno 
besedilo) posredujem sledeče svetniško vprašanje in prosim za pisni odgovor. 
 
Verjetno v Ljubljani ni nikogar, ki pred kratkim v medijih ne bi zasledil informacije o strelskem obračunu 
med mafijskimi družbami. Po enem tednu pa je prišlo do prijetja domnevnih storilcev na spektakularen, 
skoraj filmski način. Pa še drug alarmanten dogodek, ki se je zgodil v zelo obleganem nakupovalnem 
središču BTC, ko je šlo za streljanje albanskih nacionalistov, ravno v času, ko je bilo vse polno 
mimoidočih, med katerimi so bili tudi otroci. 
Akcija prijetja »kriminalcev« je potekala v blokovskem naselju v ljubljanskih Črnučah, kar je zelo 
vznemirilo ostale prebivalce tega okoliša. Sprašujejo se, pa ne samo v tem naselju, temveč tudi drugod po 
Ljubljani, ali so sploh še varni. Očitno med nami živijo najhujši kršitelji zakonov, ki jih iščejo z 
mednarodno tiralico, naša policija pa nič. 
Ali je Ljubljana varno mesto? Seveda nam naši oblastniki, od Ministra za notranje zadeve pa do župana 
Jankovića, zagotavljajo, da je naše mesto najbolj varna prestolnica med vsemi na svetu. Po neki lestvici 
celo 3. najbolj varna prestolnica v Evropi, s čimer se rad pohvali župan Janković.  
Ljudje izražajo veliko zaskrbljenost glede varnosti v Ljubljani. Tudi sama se ne počutim varno, sploh pa 
ne ponoči in na odročnejših samotnih predelih mesta. V medijih smo lahko zasledili, da je bilo kar nekaj 
nočnih napadov na mimoidoče, dogajajo se drzne tatvine tudi podnevi, da ne omenjam kraj po trgovskih 
centrih, ki jih skoraj nihče od pristojnih ne jemlje več resno. 
Zanima me sledeče: 

1. Število in vrsta kriminalnih dejanj v Ljubljani v letu 2023 in v prvih desetih mesecih tega leta. 
2. Koliko od teh dejanj je policija oziroma pristojni organi raziskala. 
3. Pri katerih dejanjih je sodelovalo mestno redarstvo in kolikokrat. 

Hvala za odgovor. 
                                                                                                 Darinka Kovačič, l.r. 
                                                                                                         Mestna svetnica 


